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Zápis ze schůze Kontrolního výboru (KV), Vrchlabí 17.9.2024

Přítomni: Jana Michlová, Jakub Gejdoš, Jiří Jakubec, Libor Finger 
Omluveni: Milan Paska

Program:
1) Zahájení
2) Kontrola usnesení RM a ZM
3) Diskuze
4) Návrh usnesení
5) Závěr 
Ad 1)
Jednání KV zahájila v 17:30 hodin předsedkyně KV paní MUDr. Jana Michlová.
Ad 2)

Proběhla kontrola usnesení z 9. zasedání zastupitelstva města, kdy KV konstatuje, že přijatá usnesení 
jsou plněna, resp. je jejich plnění probíhají.

KV v souvislosti s projednávaným bodem č. 11 (160/9/ZM/2024 Zajištění dohledu nad průběhem 
akcí mající výjimku z vyhlášky o rušení nočního klidu! znovu upozorňuje na problematiku 
vymáhání nepoužívání pyrotechniky (viz zápis z KV z 30.1.2024). KV doporučuje k této 
problematice vytvořit příslušnou obecně závaznou vyhlášku, popř. je-li její vytvoření v plánu, tak 
KV žádá o vyjádření, v jakém časovém horizontu se předpokládá vytvoření obecně závazné 
vyhlášky týkající se pyrotechniky, tak aby mohly být jasně stanovené a definované podmínky a 
sankční ujednání a jejich vymahatelnost?

Proběhla kontrola usnesení z 21., 22 a 23 zasedání rady města, kdy KV konstatuje, že přijatá 
usnesení jsou plněna, resp. je jejich plnění probíhají.

KV v souvislosti s přijatým bodem č. 9 v zápise z 22. zasedání RM ze dne 7.8.2024 
(734/22/RM/2024 Smlouva o provádění monitoringu médií, sociálních sítí a sepsání a 
uveřejnění PR článků - Mgr. Renata Koláčná) žádá doplnění těchto informací:

i. Na základě, jakých kritérií byla vybrána paní Koláčná?
ii. Jaký je přesně popis její činnosti? Co znamená monitoring medií a jaké jsou výstupy? Je součástí 

i aktivní komunikace na sociálních sítích? Případně, kdo je za tuto komunikaci zodpovědný?
Ad 3)

V souvislosti s předchozím bodem (externí spolupracovník pro PR města v rámci medií) členové KV 
diskutovali o možnostech a způsobech informování občanů města během nenadálých extrémních 
situací (přírodních či jiných) a následných komplikací, jako byly přívalové deště a vítr o víkendu 
13.-15.9.2024. Také jsme diskutovali o komunikaci města na sociálních sítích a v jiných, než 
tištěných (typu PULS) médiích.

Někteří členové KV považují komunikaci, v souvislosti s proběhlými extrémními dešti a větrem a i z 
hlediska dlouhodobé situace, komunikaci v mediích i na sociálních sítích za nedostatečně funkční a 
dlouhodobě podceňovaný problém.

KV prosí o informaci, kdo je aktuálně zodpovědný a aktivně provozuje komunikaci na sociálních 
sítích?

Ad 4) Po projednání všech bodů KV navrhuje Zastupitelstvu města Vrchlabí přijmout toto usnesení:

Zastupitelstvo měst Vrchlabí bere na vědomí zprávu o činnosti kontrolního výboru.

Ad 5) Poté předsedkyně KV paní MUDr. Michlová jednání v 18:45 hodin ukončila s konstatováním konání 
příští schůze dne 19.11.2024 v 18:30 hodin.
Zapsala: Jana Michlová


